
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 25. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål N
I forlængelse af ministerens svar på FOU (2012-13) alm. del – spm. 363 be-
des ministeren redegøre nærmere for, hvorfor ét-værftsmodellen blev fore-
trukket ved udbuddet af vedligeholdelsesopgaven af marinehjemmeværnets
fartøjer. Herunder bedes ministeren uddybe den række af angivelige fordele
ved et-værftsmodellen i forhold til en to-værftsmodellen, der oplistes af For-
svarskommandoen i ministerens besvarelse af spørgsmål 363.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V) og Lene Esper-
sen (KF).

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand

1/1

Forsvarsudvalget 2013-14
FOU Alm.del  Samrådsspørgsmål N
Offentligt


